

No. 49541

**United Nations
and
Netherlands**

Exchange of letters constituting an Agreement between the Government of the Kingdom of the Netherlands and the United Nations concerning the organization of a high level meeting entitled, "Realising Green Growth: Business and Industry consultation with Government and Civil society", to be held at the Hague, the Netherlands on 11 and 12 April 2012. New York, 10 April 2012

Entry into force: *10 April 2012, in accordance with the provisions of the said letters*

Authentic text: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 10 April 2012*

Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Pays-Bas**

Échange de lettres constituant un Accord entre le Gouvernement du Royaume des Pays-Bas et l'Organisation des Nations Unies concernant l'organisation d'une réunion de haut niveau intitulée « Réaliser une croissance verte : consultation des secteurs du commerce et de l'industrie avec le Gouvernement et la société civile », qui se tiendra à La Haye, aux Pays-Bas, les 11 et 12 avril 2012. New York, 10 avril 2012

Entrée en vigueur : *10 avril 2012, conformément aux dispositions des dites lettres*

Texte authentique : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 10 avril 2012*

Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.